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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van elegendő vérkészlet?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A híradások szerint Magyarország vérellátása biztosított, mivel az ország ezen a területen elegendő
tartalékokkal  rendelkezik.  A Magyar  Vöröskereszt  azonban  arra  hívta  fel  a  figyelmet,  hogy
jelentősen  csökkent  a  véradók  száma  és  így  rövid  idő  alatt  jelentősen  megcsappanhatnak  a
vészkészletek.

A vérkészlet  csökkenése esetén nyilvánvalóan fontos annak pótlása.  Nem ismert azonban, hogy
milyen tervek készültek a pótlások kivitelezésére. Fontos volna tudni, a vírusra való tekintettel, azt
is,  hogy  mennyi  ideig  alkalmas  az  adományozott  vér  arra,  hogy  amennyiben  koronavírussal
fertőzött, úgy a vírust átadja az azt megkapó betegnek.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

Mekkorák  Magyarország  vérkészletei,  mennyi  ideig  alkalmasak  ezek  a  készletek  a  szükséges
igények kielégítésére?

Milyen terveket készítettek a járványveszély idejére a vérkészletek pótlására?

Milyen ütemben kívánják a terveket megvalósítani?

Amennyiben nem születtek ilyen tervek, ennek mi az oka?

Hogyan szűrik a járvány idején a véradókat?

Végeztek-e méréseket vagy rendelkeznek-e információval arról, hogy a koronavírussal fertőzött vér
mennyi ideig alkalmas a vírus továbbadására?

Biztosított a vérkészlet azok számára is, akik ugyan nincsenek életveszélyben, de műtéten estek át



és vérre van szükségük?
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